
 

 

Middenbeemster, 15-7-2021 

                                                                                                                                  

Aan het College van B&W van de gemeente Beemster, 

Aan de gemeenteraad van de gemeente Beemster 

Aan de griffier van de gemeente Beemster, 

 

Betreft: Knarrenhof Beemster 

 

Geacht(e) College, gemeenteraad, griffier, 

Op 10 juni jl. stuurden wij vanuit de trekkersgroep Knarrenhof Beemster een brief aan het College 

omdat  de wethouder aangeeft niets te melden te hebben, terwijl ons al in oktober 2020 een gesprek 

was toegezegd. 

 

Wij zijn zeer teleurgesteld dat we niet in de gelegenheid gesteld worden om in een gesprek met de 

politiek / lees wethouder onze visie neer te leggen.  

We zouden graag van de politiek horen waar ze nu staan ten aanzien van een Knarrenhof op de 

locatie van het Gemeentehuisterrein, Blauwe Morgenster terrein of het trapveldje bij Rijpzicht. 

Het is daarom dat we nog steeds graag in gesprek gaan met de wethouder. 

De trekkersgroep Knarrenhof komt niet alleen op voor het eigen belang.  

Na het realiseren van een Knarrenhof en/of seniorenwoningen zal er een natuurlijke doorstroming in 

zowel koop- als huurwoningen plaatsvinden. 

Dinsdag 20 juli hebben we een gesprek met dhr. Roy Borst en Peter Trauschke . 

We zullen aan hen onze visie voorleggen en hopen dat dit gesprek ons meer inzicht gaat geven in de 

huidige stand van zaken. 

 

Graag ontvangt de trekkersgroep Knarrenhof  Beemster een ontvangstbevestiging van uw kant. 

 

Met vriendelijke groet namens de trekkersgroep Knarrenhof Beemster 

 


